
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 19. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 8
Vil ministeren oplyse, hvad ministeren agter at gøre i forhold til, at der endnu ikke er 
fremsat et lovforslag om at sænke klasseloft til 26 elever for 0.-2. klasse for nye årgange 
fra og med skoleåret 2023/2024, som følger af ”Aftale mellem regeringen og Socialistisk 
Folkeparti, Radikale Venstre, Enhedslisten, Alternativet og Kristendemokraterne om fi-
nansloven for 2022 af december 2021”, og at det risikeres, at kommunerne fortsætter 
med at administrere efter det nuværende klasseloft på 28 elever, såfremt der ikke sker en 
lovændring?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Victoria Velasquez (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 26. januar 2023.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Victoria.Velasquez@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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